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Z	Á	P	I	S	N	I	C	A	

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce 
konaného dňa 7.5.2020 o 18.00 hod.  
v sále kultúrneho domu Dražkovce 

 
 

Prítomní: poslanci -  podľa prezenčnej listiny 
                starostka obce 
                 
Ďalší prítomní: Andrea Mandová - účtovníčka obce Dražkovce 
                        Ing. Janka Jesenská – hlavná kontrolórka obce 
 
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, overovateľov, voľba návrhovej komisie 
2. Schválenie programu 
3. Návrhy a pripomienky občanov  
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Správa  o kontrolnej  činnosti  za  II. polrok 2019 
6. Správa  o kontrolnej  činnosti  za  rok 2019 
7. Prerokovanie  a schválenie  zmluvy  o hlavnom kontrolórovi  viacerých  obcí 
8. Prerokovanie a schválenie Návrhu dodatku č. 1 k VZN  č. 1/2019 o určení výšky 

finančných  prostriedkov určených  na  mzdy  a prevádzku  na  žiaka základnej      
umeleckej  školy zriadenej  na  území  obce  Dražkovce  

9. Odborné stanovisko HK k záverečnému účtu obce za rok 2019 
Prerokovanie a schválenie Záverečného účtu obce Dražkovce za rok 2019 

10. Rozpočtové opatrenie starostu obce č. 1/2020  
11. Rôzne 
12. Záver 
 
 
Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce p. Eva 
Gáborová. Konštatovala, že je  prítomných  5  zo  7 poslancov (ospravedlnení bol p. 
Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. a p. Jozef Sitár), účasť  je  teda  71%-ná a 
obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
Za zapisovateľa bola určená: Ing. Anna Smereková 
Za overovateľov zápisnice boli určení: p. Marek Šimko a Ing. Eduard Záborský  
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Róbert Krasnec  a p. Ján Štefanides 
 
Starostka obce dala hlasovať o predloženom návrhu na voľbu návrhovej komisie. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 
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Ad 2/ Starostka obce p. Eva Gáborová predložila návrh na schválenie programu 
zasadnutia uvedeného na pozvánke. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh programu zasadnutia bol schválený. 
 
 
Ad 3/ Návrhy a pripomienky občanov: 
Na	základe	opatrenia	Úradu	verejného	zdravotníctva	SR	zo	dňa	23.	marca	2020	
sa	 pri	 zasadnutiach	 a	schôdzach	 vylučuje	 prítomnosť	 verejnosti	 vzhľadom	 na	
COVID-19.	 Všetky	 písomne	 a	 elektronicky	 doručené	 návrh	 a	pripomienky	
občanov	boli	prerokované	v	rámci	bodu	11.	Rôzne.		 
 
 
Ad 4/ Kontrola plnenia uznesení: 

a) Stále ostáva otvorené zameranie pozemkov geodetom 
b) Územný plán obce – prebieha výberové konanie na spracovateľa 

a obstarávateľa územného plánu obce Dražkovce 
 
 
Ad 5/ Správa  o kontrolnej  činnosti  za  II. polrok 2019: 
Správa o kontrolnej činnosti za II. polrok 2019 bola doručená všetkým poslancom  
spolu s materiálmi. Poslanci sa  s ňou  oboznámili  a zobrali ju na vedomie.  
 
 
Ad 6/ Správa  o kontrolnej  činnosti  za  rok 2019: 
Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 bola doručená všetkým poslancom  spolu  
s materiálmi. Poslanci sa  s ňou  oboznámili  a zobrali ju na vedomie. 
 
 
Ad 7/ Prerokovanie  a schválenie  zmluvy  o hlavnom kontrolórovi viacerých obcí: 
Poslanci sa so zmluvou o hlavnom kontrolórovi viacerých  obcí  oboznámili, prerokovali 
ju a následne dala starostka o nej hlasovať.  
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Zmluva o hlavnom kontrolórovi viacerých obcí bola schválená. 
 
 
Ad 8/ Prerokovanie a schválenie Návrhu dodatku č. 1 k VZN  č. 1/2019 o určení výšky 
finančných  prostriedkov určených  na  mzdy  a prevádzku  na  žiaka základnej 
umeleckej  školy zriadenej  na  území  obce  Dražkovce 
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Starostka  obce  predložila návrh dodatku č. 1 k VZN  č. 1/2019 o určení výšky 
finančných  prostriedkov určených  na  mzdy  a prevádzku  na  žiaka základnej 
umeleckej  školy zriadenej  na  území  obce  Dražkovce.  
Poslanci predložený návrh dodatku prerokovali a následne dala starostka o ňom 
hlasovať. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných  prostriedkov 
určených  na  mzdy  a prevádzku  na  žiaka základnej umeleckej  školy zriadenej  
na  území  obce  Dražkovce bol schválený. 
 
 
Ad 9/ Odborné stanovisko HK k záverečnému účtu obce za rok 2019. Prerokovanie a 
schválenie Záverečného účtu obce Dražkovce za rok 2019: 
Poslanci sa  so  stanoviskom  oboznámili  a zobrali ho na vedomie. Tiež si preštudovali 
Záverečný účet obce Dražkovce za rok 2019, diskutovali o ňom, prerokovali použitie 
prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2019 na tvorbu rezervného fondu. 
Následne dala starostka o schválení Záverečného účtu obce Dražkovce za rok 2019 
a o použití prebytku na tvorbu rezervného fondu  hlasovať. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Celoročné hospodárenie obce Dražkovce za rok 2019 sa schvaľuje bez výhrad. 
Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia obce za rok 2019 vo výške 
86 830,30 EUR na tvorbu rezervného fondu bolo schválené. 
 
 
Ad 10/ Rozpočtové opatrenie starostu obce č. 1/2020: 
Rozpočtové opatrenie starostu obce č. 1/2020 o zmene bežných účelovo určených 
príjmoch a výdavkoch bolo doručené všetkým poslancom  spolu  s materiálmi. 
Poslanci sa s ním  oboznámili   a zobrali ho na vedomie. 
 
 
Ad 11/ Rôzne: 
11.1.: Diskutovalo so o prístavbe pre Základnú školu v Dražkovciach a poslanec Ján 
Štefanides navrhol, aby sa na hrubej stavbe svojpomocne spolupodieľali aj občania 
Dražkoviec a rodičia žiakov školy. 
 
11.2.: Poslanci navrhli starostke, aby oslovila pána Blaha, aby si požiadal o prenájom 
obecných pozemkov, ktoré využíva ako parkovisko pri svojich prevádzkach. 
 
11.3.: Diskutovalo sa o zámere majiteľa prevádzky Krčma u Imra - Mareka Imriša, 
premiestniť detské ihrisko ku zadnej časti budovy. Toto by mohlo spôsobiť nemožnosť 
otáčania sa vozidiel, ktoré zásobujú COOP Jednotu. Poslanci odporučili starostke, aby 
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navrhla prevádzkovateľovi zariadenia použiť pre účel detského ihriska trávnatý obecný 
pozemok z boku OÚ. 
 
11.4.: Viacerí obyvatelia obce Dražkovce požiadali o pridanie verejného osvetlenia 
v obci. Dohodlo sa, že starostka si spolu s p.Jánom Štefanidesom prejdú stav 
osvetlenia v dedine a následne prerokujeme pridanie verejného osvetlenia, kde to 
bude nutné. 
 
11.5.: Starostka informovala o žiadosti majiteľov pozemkov v časti Dolina, ktorí majú 
záujem na svojich pozemkoch postaviť rekreačné objekty. Poslanci sa dohodli, že sa 
tejto téme budú venovať na ďalšom zasadnutí OZ. 
 
 

Na záver prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila starostka obce p. Eva 
Gáborová. 

 
V Dražkovciach, dňa 12.5.2020 
 
 
 
Zapísala:  Ing. Anna Smereková ............................................................................. 
 
Overili:  Ing. Eduard Záborský.............................................................................. 
 

Marek Šimko......................................................................................... 
 
 
 
 
 

 
.................................................................... 

Eva Gáborová - starostka obce 


